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1. NABAVA VOZILA ZA DRUŠTVO INVALIDA POREČ 

 Pitanje postavljam gradonačelniku Štifaniću, ili zamjenici gradonačelnika Basanić-Ćuš. 

 

Znamo da je tijekom 12.mjeseca 2014. godine Društvo invalida Poreč organiziralo dobrotvornu 

akciju prikupljanja financiskih sredstava za nabavu potrebitog vozila za svoje članove. 

PITANJE: 

Zanima me: 

a) koliko je sredstava prikupljeno? 

b) koliko još sredstava nedostaje za kupnju vozila? 

c) da li Grad Poreč-Parezno namjerava pokriti i na koji način dio 

sredstava koji nedostaje za kupnju vozila? 

 

 

 

 

 

2. PLINIFIKACIJA NASELJA FILIPINI (pitanje naše sugrađanke) 

 Pitanje postavljam pročelniku UO za komunalni sustav Marinu Poropatu. 

 

Jedna naša sugrađanka iz Filipina obratila mi se sa slijedećim pitanjem, koje ću pročitati u 

cjelosti kako sam ga dobila: 

 

„U ljeto 2014. godine u naselju Filipini sprovedena je plinofikacija naselja što je samo 

po sebi odlična stvar. Međutim, na mrežu su se mogli priključiti samo stanovnici čije su 

kuće tik uz cestu, a mi ostali nismo imali tu mogućnost. 

 

PITANJE: 

a) zašto se nisu mogli priključiti i ostali stanovnici naselja? 

b) da li će biti širenja mreže po naselju i kada? 

c) da li ćemo u tom slučaju (ukoliko dođe do širenja mreže) morati i 

financijski učestvovati, što bi nas stavilo u neravnopravan položaj u 

odnosu na stanovnike uz glavnu cestu?“ 

 

 


